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VE RTSAM H ETS B E RÄTTE LSE 2023
Styrelsen har haft följande sammansättning under det gångna verksamhetsåret,'2O23:

Jan Nilsson, ordförande
Lotta Cederfeldt, vice ordförande
Agneta Smith, kassör
Kia Åkerblom, sekreterare
Annette Hansson, ledamot
Mia Elme6 ledamot
Bo Nilsson, ledamot från augusti 2023
lnez Lackschewitz, adjungerad ledamot, från april 2023
lngrid Stomberg, adjungerad ledamot, från april 2023
Lars-Gösta Nilsson, adjungerad för Kivik Scoutkårs Minne
Revisorer har varit Gunilla Lundberg och lnga Christensen
Va I bered n i n gen, Alf-Göra n Andersson, La rs-Gösta N i lsson

Hjälpande händer

Sven Bruzelius, Sven Gedda, Roger Haväng, Håkan Hjelm, Peter Vahlne, Bengt Åkerblom

Under året fick vi det tråkiga beskedet att Per-Åke Malmgren, en av våra hjälpare, inte längre
är med oss. Per-Åke gick bort atldeles för tidigt och var en uppskattad hjälp till Byalaget och
flera andra föreningar i byn.

Medlemsantai

Antal medlemmar per den 31 december 2023,408 st.

Styrelsearbetet har under verksamhetsåret haft sju protokoltförda sammanträden, utöver
årsmötet.

Ekonomi

Byalaget och Kiviks Scoutkårs minne har under året delat ut ekonomiskt stöd till

- Brösarps Scoutkår
- Scen Kivik
- Kiviks Båtklubb
- Piratenskolansföräldraförening
- Dahlia Momiyama
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Då styrelsens representanter av olika anledningar blivet färre har vi dragit igång en
"samordning/samverkan" i byn, detta skedde i maj och året har vi haft möten, dels på
Båtklubben och även på Äppelgården i Kivik. Vår ambition är att kunna ta tillvara övriga
föreningars kunnande oc!-.geltagande i de mål Byalaget satt upp för diverse projekt. Då

styrelsen inte alltid racteffiliar detta ett sätt att kunna fullgöra våra åtaganden. Detta har
också resulterat i en "anslagstavla" i hamnen mittemot Havängsbodarna. Där kan de
föreningarna som inte har egen plattform samsas om att lämna information om sin förening.
I slutet av april månad startade jobbet med tavlan och Agneta, Annette och Roger bidrog till
iordningsställande av densamma. I gruppen har också diskuterats en försköning av Tuttevi
tillsammans med Simrishamns kommun. I väntan på detta kom ett förslag om att
föreningarna tillsammans skulle "städa".

Samtalsmöten med: Bastuklubben, Båtklubben, KAll, Kiviks Bio, Kiviks Museum, Kiviks
Turism, Kivik Tång, Södra Mellby Församling, SPF Seniorerna. Gruppen har också fått in
förslag från Tommy Nordström, gällande hamnen och dess utsmyckning.

Samverkan har skett med Föräldraföreningen på Piratenskolan, Rörums skola, näringsidkare i

Kivik, Simrishamns kommun, Lions Club Simrishamn, Båtklubben, Kiviks Turism, Kiviks
Museum, Österlen Lyser samt hushåll i Kivik.

Vi har också fått Mia E och Bo N som ledamöter och lnez L och lngrid S som adjungerade
ledamöter i styrelsen.

Byabladet

Byabladet har utkommit i augusti och december 2023 och kan ses via länk på hemsidan.

Facebook

Här lägger vi upp aktiviteter och så även på Kivik Anslagstavlan.

Badtrappan

Under året har vi fått ett trevligt initiativ från en anonym givare som vill betala badtrappan
vid plattan på norra hamnpiren. Diskussioner förs med Simrishamns kommun och trappan
kommer att sättas upp under våren 2024, enligt löfte från kommunens ansvariga.

Nya medlemmar

7 april och 16 december var det åter dags för styrelsen att stå på ICA och värva nya

medlemmar. I ntresset var positivt.

Vårhälsning 17 maj

Vi firade traditionsenligt vårens ankomst med högtidstal av Krister Bring6us. Christoffer och
Helena Holmgren sjöng vackra vårvisor. Kivik Scoutkårs minne delade ut drygt 125 000 kronor
til! lokala stipendiater. Som vanli$ fixade Arne Friesing lastbilsscenen.



Trafik och nyheter

Kivik skall få tre digitala hastighetssensorer längs Kiviks Stora väg, 2 st i norrgående riktning
och L st södergående riktnihg. Vi har fått wå nya busshållplatser, en vid Stärkan och en
hållplats snett över mot Simrishamnshållet. Stärkans Handelshus har också fått behålla sin
infart, men kunderna kör ut på Fabriksgatan.

Höstmarknad

Byalaget och Kiviks Turism arrangerade för andra året en småskalig marknad, utan vinstkrav.
Ett trettiotal krämare deltog. Eleverna på Piratenskolan hade gjort en fin äppeltavla. Lokala
musiker underhöllför ett minimalt bidrag. Vi kommer att arrangera marknad även 2024!

Kivik/österlen Iyser

Byalaget arrangerade som vanligt Kivik Lyser på Buhres utescen. Hela byn och hamnplan var
upplyst, Simrishamns Ukrainaband underhöll från scenen. Buhres bjöd på fisksoppa, ICA på

korvar och Musteriet på drycker och Sparbanken Syd bidrog med priser till de som gick
tipsrundan.

Ärtsoppan

Hamnkrogen, vår hovleverantör av soppan, hade som vanligt tillagat en mustig soppa, som
avåts tillsammans med den av Mats lagom tempererade punchen. Lotta Cederfeldt visade sin
fars Ceasars bilder från den stora översvämningen på Kivik 1960.

Storm

Under hösten fick vi en storm, Babet, som ställt till det på flera platser i Kivik med omnel'd.
Många frivilliga krafter har hjälpt till att återställa och en hel del arbete fortsätter.

Lucia

I år kunde Byalaget tillsammans med Föräldraföreningen bjuda på lite nyheter. Vi hade
utställare på torget, med bla mat, dryck och korv. Skönsång av lucia och hennes tärnor/nissar
från Sofiaskolan isamarrangemang med Lions Club Simrishamn och som traditionen
påbjudeq skänkte Byalaget ett halsband. Vifick också skönsång av Piratenskolans yngsta kor
och hästridning och lotteri, som var uppskattat. Vi hoppas att till nästa år kunna utveckla
detta samarbete.

AW

Har under året hållits på Svabesholm, Kiviks Pizzeria, Friden och avslutades på Buhres.

Tendensen är att fler och fler kommer på dessa trevliga arrangemang.

Nyår

Ett femtiotal Kivlingar möttes upp vid bastun, gick en tipsrunda, grillade sina korvar och

önskade sedan varandra ett "Gott nytt år"!



Kiviks framtida utveckling

Under året har vi sammanställt ett antalfrågor som rör vår by med omnejd. Vår uppfattning
är att kommunen borde informera med fåktauppgifter för att undvika missförstånd och

desinformation.

Under äFet,

Vi har haft HLR-utbildning med Johan Larsson.

Tommy Gustafsson genomförde sina sista uppskattade byavandringar under sommaren,
Tommy avtackades och tackade själv med en sång!

Våra blomkrukor och deras öde vilar nu hos Simrishamns kommun - vi har skickat en

framställan om att kommunen skall sköta dessa.

Kivik Swings gick av stapeln som vanligt på Båtklubbens baksida. Bandet "Jazzit" underhöll för
tolfte året och den dansanta publiken njöt av jazziga melodier.

Vi har också investerat och uppdaterat vår hemsida, här har styrelsen köpt tjänster av

Magnus Daneling, MD-konsult.

Dessa ärenden har också varit på agendan:

- Belysning Kristianstadvägen, gångbanan

- Agdelundsvägen används som omlastning av tung trafik
- Säkerhetsvandring i byn

- Laddstolpar

- Hundbadplats

- Latrinlådor för hundar uppe vid väg 9

- lnköp av kaffebryggare och vattenkokare har gjorts, vi har delat på kostnaden 1/5

- Finns det underhållsplaner för Kivik, vägar, buskage, grönområden?

- Föreningstavlan blåste sönder under stormen

- Föreningsavgiften på 100 kronol tas upp på årsmötet

- Vi har hjälpt KAIF med städning efter stormen på idrottsplatsen, det behövdes!

- Strandstädning den 19/11, ca 50 personer kom, Byalaget bjöd på korv efteråt

- Förslagen från medborgarna i byn på mns kommuns hemsida- glöm inte

klicka!
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